
Wyciąg z protokołu z sesji XLIX/22 

Rady Miejskiej w Iłowej 

z dnia 28 listopada 2022 r. 

Ad. 9. 

Przyjęcie uchwał: 

9) zmieniająca uchwałę w sprawie regulaminów przyznawania dodatków do 

wynagrodzenia dla nauczycieli w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez 

Gminę Iłowa 

Edward Lesiak – Radny zapytał, dlaczego dodatek dla wychowawcy liczony jest od 

wynagrodzenia zasadniczego nauczyciela początkującego z przygotowaniem pedagogicznym, 

a w porównaniu do wyżej wymienionych dodatek obliczany jest od ich miesięcznej stawki 

wynagrodzenia zasadniczego. Czyli dyrektorowi przyznawane jest w stosunku do jego pensji, 

a wychowawcy określony procent tylko od wynagrodzenia początkującego, czyli od najniższej 

jakieś stawki. Chciałby się dowiedzieć z czego to wynika. 

Ad. 11. 

Sprawy różne. 

Maria Żołnowska – Radna zapytała Burmistrza, kiedy drzewo powalone w parku od strony 

ul. Kolejowej zostanie usunięte, bo niedługo będzie już rok jak sprawa była zgłaszana. 

Burmistrz przekazał, że nie wie, ale poprosił Kierownika ZGKiM o odpowiedź, gdyż jako 

administrator parku powinien wiedzieć, kiedy zostanie to usunięte. Jak sobie przypomina to 

wcześniej o to pytał radny Jakubowicz na jednej z sesji. 

Kierownik poinformował, że to drzewo jest w pasie drogi wodnej i sprawą zajmuje się pani 

Grzywaczyk, dlatego, że to jest poza obrębem parku. 

Radna Żołnowska zapytała czy nikt nie ma na to wpływu, gdyż ta sprawa już bardzo długo 

jest wyjaśniana.   

Przewodniczący zapytał, czy decyzja należy do Wód Polskich. 

Burmistrz przekazał, że nie wie, ale odpowie na to pytanie na piśmie, gdyż obecnie nie wie na 

jakim etapie jest procedura związana z Wodami Polskimi. 

 

Protokołowała: 

Michalska Małgorzata 


